
Mail 18/8-2020 til Leif Kronblad og Lise Thorsen, Vordingborg Kommune 

 

Tak for skitse og notat, som vi vil vedlægge referatet. 

 

Lokalrådet finder dog ikke formuleringen “Der er i landsbyen bred opbakning om forslag om zone 

med 40 km/t med fartdæmpere” retvisende, da det var et meget andet forslag, der var opbakning til, 

nemlig en 2-1 vej på en længere strækning, eventuelt suppleret med fartdæmpende foranstaltninger 

ved  byportene. Der kan foreløbig ikke konstateres nogen bred opbakning til det på mødet fremlagte 

forslag. 

 

Fra Lokalrådets side vil vi derfor gerne fortsætte dialogen som aftalt på mødet, 

- herunder om nødvendigt udskyde projektet til næste år, 

- herunder drøfte muligheden for en særlig fartgrænse for tung trafik. 

 

Vi ser frem til dialogen ud fra det på mødet aftalte: 

1. VK fremsender kopi/links med de politiske beslutninger, der ligger til grund for 

fartdæmpningsinitiativet. 

2. VK fremsender forslaget til vejbump (der blev præsenteret i dag) og notat med faglig 

forklaring/begrundelse MODTAGET 

3. VK undersøger muligheden af en differentieret hastighedsbegrænsning med lavere grænse for 

store/tunge køretøjer. 

4. VK henviser til lignende vejbump i nærområdet. 

5. VK undersøger den videre beslutningsproces og melder tilbage med en frist for at tage stilling til 

forslaget. 

6. Lokalrådet samler en stillingtagen, der er så repræsentativ som mulig. 

 
Med venlig hilsen på hele Lokalrådets vegne 


